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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

23. oktober 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 50

Det fremgår af regeringens udspil på sundhedsområdet af 9. oktober 2009, at 

Svendborg Sygehus ikke i fremtiden skal fungere som akuthospital i Region 

Syddanmark. Ministeren bedes angive årsagen til dette, i lyset af de meget 

lange transportveje, som beboerne på særligt de sydfynske øer vil få til 

relevant og hurtig akut behandling også ved mindre ulykker, der ikke kræver 

akut indlæggelse med helikopterbistand, men dog skadestuebehandling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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